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1 HET GESPREK 

01.01 Opening  

 De voorzitter de heer Klok opent de vergadering van Het Gesprek om 19.15 uur.  

Er nemen 8 raadsleden/fractievertegenwoordigers deel aan de vergadering.  

 

Voorzitter de heer Klok geeft een toelichting op de procedure van dit Het Gesprek, bestaande 

uit het horen van de indiener(s) van de zienswijze inzake het ontwerpbestemmingsplan en 

ontwerpbesluit: 'Het Veer, Avenhorn':   

Binnen de termijn van terinzagelegging (8 maart 2023 tot en met 19 april 2023) heeft een 

ieder bij de gemeenteraad zienswijzen over het ontwerpbestemmingsplan kunnen indienen.  

Namens het bestuur van de tennisclub Westerkogge is een zienswijze kenbaar gemaakt met 

betrekking tot het ontwerpbestemmingsplan. Deze hoorzitting dient ter toelichting van deze 

zienswijze.   

Het doel van dit horen is de indiener van de zienswijze de mogelijkheid te bieden tot het 

geven van een nadere toelichting op de naar voren gebrachte zienswijze. 

Het gaat kortom vooral om het toelichten van de ingediende zienswijze (de inhoud hiervan is 

al bekend bij aanwezigen) en het eventueel nog verhelderen ervan door beantwoording van 

eventueel bestaande vragen van de aanwezige raadsleden. 

 

01.02  Horen indiener zienswijze bestemmingsplan 'Het Veer, Avenhorn' 

 De voorzitter geeft allereerst aan wie er vanavond aanwezig zijn:  

Indiener: mevrouw (Leonie) Roelofs-Overboom (vicevoorzitter) en de heer (Leo) Smit 

(penningmeester) namens het bestuur van de tennisclub Westerkogge (in verband met de 

vakantie van de voorzitter de heer Bakker)  

- namens iedere raadsfractie fractie 1 of 2 raadsleden; 

- als portefeuillehouders: dhr. B. Krijnen (en mevr. R. van Dolder)  

- als ambtelijke vertegenwoordiging: dhr. M. Groefsema (Adviseur RO gemeente) 

 

De volgende stukken zijn toegevoegd (op de site gepubliceerd): 

- Zienswijze zelf 

- Publicatie ontwerp BP Het Veer 

- Akoestisch Onderzoek Westerkogge 

http://112westfriesland.com/netwerkstoring-gemeentehuis-koggenland/
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Mevrouw (Leonie) Roelofs-Overboom en/of de heer (Leo) Smit -namens het bestuur van de 

Westerkogge krijgt tijdens deze hoorzitting allereerst de gelegenheid om aan de aanwezige 

raadsleden een toelichting te geven op de ingediende zienswijze.  

De raadsleden kunnen vervolgens verduidelijkende vragen stellen en wellicht zijn er ook nog 

vragen, die door de portefeuillehouder/ambtelijke vertegenwoordiging kunnen worden 

toegelicht. 

De voorzitter geeft vervolgens het woord aan mevrouw (Leonie) Roelofs-Overboom en de heer 

(Leo) Smit. Mevrouw Roelofs geeft een korte samenvatting van de zienswijze (zie zienswijze). 

De heer Smit vult nog aan dat het vooral de zorg en angst voor de toekomst betreft gele top 

de aanleg van de padelbanen in de toekomst.  

 

De heer Kremers vraagt naar aanleiding van het akoestisch rapport waarom deze beperkt is tot 

de tennisvereniging (en niet de voetbalvereniging bijvoorbeeld). De heer Groefsema geeft aan 

dat dit akoestisch rapport is toegevoegd voor deze zienswijze, maar dat bij het 

bestemmingsplan zelf (als bijlagen) alle akoestische rapporten zijn opgenomen.  

 

Op de vraag of de zienswijze alleen op geluid is gericht geeft de heer Smit aan dat alleen de 

woningen aan de kant van de provinciale weg voor wat betreft het geluid zijn betrokken. Een 

bezwaar inzake geluid is niet mogelijk omdat dit een collegebevoegdheid betreft, dus daarom 

is er ook een zienswijze tegen het bestemmingsplan zelf ingediend.  

 

Mevrouw Rietveld (PvdA/GL) vraagt of er in Koggenland beleid is voor padelbanen; hier wordt 

landelijk veel over gesproken (geluid - afstand).  

De heer Krijnen geeft aan dat de Sportraad met de tennisvereniging in gesprek is over de 

padelbanen (ligging) en de r8ichtlijnen worden gevolgd die hiervoor gelden. Voor wat betreft 

de afstand van padelbanen – woningen kan hij geen uitspraken doen.  In reactie op de vraag 

van mevrouw Rietveld over de richtlijnen wijst hij op het rapport van de KNVB over richtlijnen 

voor de afstand tot padelbanen (decibellen) en geeft aan deze te zullen delen.  

De heer Smit geeft met verwijzing naar het rapport dat recent is ontvangen inzake de 

padelbanen bij Westerkogge dat er sprake is van geluidsoverschrijding bij 5 padelbanen 

(achteraan gesitueerd) met een 3dB bij nieuw te bouwen woningen. Er zouden 

geluidschermen nodig zijn van 5 meter bij die 5 banen op die plak; dat is dus niet aan te 

bevelen.  

De heer Krijnen geeft aan nog geen kennis te hebben van dat rapport en bijvoorbeeld d e 

tekeningen nog niet te hebben gezien.  

De voorzitter geeft aan dat het verstrekken daarvan ook behoort tot het geven van  

toelichting aan de raad ten behoeve van oordeelsvorming; het verzoek is dus deze aan de raad 

te verstrekken.  

 

Mevrouw Baltus (VVD) geeft aan dat de plannen voor padelbanen dus nog niet concreet zijn 

en vraagt waar dit van afhankelijk is en wijst daarbij op fusieplannen.  

De heer Smit geeft daarop aan dat men een aantal padelbanen binnenkort wil gaan 

aanleggen. De samenwerking met Apollo is volgens hem lastig in te schatten. Er is sprake van 

een dilemma: als er ergens anders gespeeld gaat worden dan wil je nu geen investeringen 

doen.  

http://112westfriesland.com/netwerkstoring-gemeentehuis-koggenland/
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De griffier, 

 

 

 

 

mevrouw drs. E.M.L. Marijnissen 

De voorzitter, 

 

 

 

 

mevrouw mr. M.M. Bonsen-Lemmers 

 

De heer Schipper (GBK) vraagt naar een mogelijke samenwerking met Kwiek, omdat daar meer 

afstand is naar woningen. De heer Smit geeft aan dat dit niet het geval is, alleen met Apollo. 

 

De heer Nooij (CDA) geeft aan dat het genoemde rapport inderdaad belangrijk is. De heer Smit 

reageert hierop dat deze pas net binnen is en er nog niet in het bestuur over is gesproken.  

 

Mevrouw Rietveld (PvdA/GL) vraagt nog of inzake de samenwerking met Apollo er al beelden 

zijn bij de portefeuillehouder. De heer Krijnen geeft aan dat dit bij de Sportraad ligt; zij 

begeleiden dat fusietraject; er wordt gezocht naar een nieuwe locatie of een andere inrichting 

van het terrein. Een andere locatie betekent ook meer, grote kosten; er zijn dus onderzoeken 

nodig door de Sportraad, Westerkogge en Apollo. De padelbanen zijn daar ook onderdeel van.  

 

De voorzitter concludeert dat er verder geen vragen meer zijn en er een goede toelichting is 

gegeven. Volgens planning zou het bestemmingsplan op 17 juli op de raadsagenda staan.  

 

01.03  Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 17.45 uur. 

 

 Aldus vastgesteld op 26 juni 2023, 

  

http://112westfriesland.com/netwerkstoring-gemeentehuis-koggenland/

